



捐款獎勵辦法 Awards for different Tiers of Donations:

- (1) 凡捐款美金壹萬元或以上者聘為總公所永遠名譽顧問，其玉照將刊登於特刊全頁及季刊三年，並贈送獎座一個，佩帶五星獎章及金字紅絲帶。免除大會註冊費（名額2位）。
Donors of US\$10,000 or more will be appointed permanent honorary adviser of Pan American Lung Kong Tin Yee Association (PALKTYA). A full page portrait of each donor will be published in the Convention Special Edition and 3 years in the Lung Kong Quarterly Magazine. Donors also will be awarded a plaque, a 5-star ribbon, a red sash with gold writing. Registration fee waived for 2.
- (2) 凡捐款美金伍仟元或以上者聘為大會榮譽監督，其玉照將刊登於特刊全頁及季刊三年，並贈送獎座一個，佩帶三星獎章及金字紅絲帶。免除大會註冊費（名額2位）。
Donors of US\$5,000 or more will be appointed honorary officers of 20th PALKTYA Convention. A full page portrait of each donor will be published in the Convention Special Edition and 3 years in the Lung Kong Quarterly Magazine. Donors also will be awarded a plaque, a 3-star ribbon, a red sash with gold writing. Registration fee waived for 2.
- (3) 凡捐款美金貳仟元或以上者聘為大會榮譽監督，其玉照將刊登於特刊半頁及季刊三年，並贈送獎座一個，佩帶二星獎章及金字紅絲帶。免除大會註冊費（名額2位）。
Donors of US\$2,000 or more will be appointed honorary officers of 20th PALKTYA Convention. A half page portrait of each donor will be published in the Convention Special Edition and 3 years in the Lung Kong Quarterly Magazine. Donors also will be awarded a plaque, a 2-star ribbon, a red sash with gold writing. Registration fee waived for 2.
- (4) 凡捐款美金壹仟元或以上者聘為大會榮譽監督，其玉照將刊登於特刊四分之一頁及季刊三年，並贈送獎座一個，佩帶一星獎章及金字紅絲帶。免除大會註冊費（名額2位）。
Donors of US\$1,000 or more will be appointed honorary officers of 20th PALKTYA Convention. A quarter-page portrait of each donor will be published in the Convention Special Edition and 3 years in the Lung Kong Quarterly Magazine. Donors also will be awarded a plaque, a one-star ribbon, a red sash with gold writing. Registration fee waived for 2.
- (5) 凡捐款美金伍佰元或以上者聘為大會榮譽顧問，其玉照將刊登於特刊九分之一頁及季刊三年。免除大會註冊費（名額1位）。
Donors of US\$500 or more will be appointed honorary advisers of 20th PALKTYA Convention. A one-ninth page portrait of each donor will be published in the Convention Special Edition and 3 years in the Lung Kong Quarterly Magazine. Registration fee waived for 1.
- (6) 凡捐款美金伍佰元以下者其芳名將刊登於特刊，以茲表揚。
Donors of under US\$500 will be recognized with their names published in the Convention Special Edition.